

JAMES WOOD



Malgré son jeune âge, James affiche un quart de siècle de compétition ! Une précocité liée à sa famille d'enthousiastes : son père, Bob, possède et conduit Maserati 4CL, Jaguar Type D, Ford GT40 ou encore Felicity son Invicta châssis châssis court. James pilote aussi bien des modernes que des anciennes et collabore avec les constructeurs – série et compétition – en tant que metteur au point.

James fera valoir son intérêt pour le design, la technique et l'histoire automobile dans le jury de Chantilly Arts & Elegance Richard Mille...

Despite his youth, James Wood has raced cars extensively for over twenty-five years, because of his family of enthusiasts. His father Bob has owned and driven Maserati 4CL, Jaguar D Type, Ford GT40 and also Felicity, his short wheel base Invicta. Driving a huge range of contemporary and historic cars, James works with manufacturers as a setup expert for both road and racing cars.

He will bring his lifelong interest in design, engineering and motor car history to his role as a judge at Chantilly Arts & Elegance Richard Mille...